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Van de bestuurstafel.  

Afgelopen kletscafe was de algemene ledenvergadering. Het 

was een inspirerende bijeenkomst  onder het genot van een 

heerlijk zonnetje en lekkere koek van Ada. We hebben 

gestemd over de bestemming van de 100 euro die we voor 

het winnen van de kringlogo prijs gewonnen hebben. 

Unaniem is besloten om dit aan een picknick te besteden in 

het Weezenlandpark. Ieder lid mag iemand meenemen.  

Verheugend vond ik het dat meerdere leden tijdens de ALV 

hebben aangeboden  om iets te doen voor de lets. Wat 

ontzettend fijn: 

• Wim en Anke gaan het penningmeesterschap op 

zich nemen en vertellen hier verderop in de 

nieuwsbrief meer over. 

• Voor het kletscafe hebben Sietske, Ada, Marjon, 

Bianca en Adri aangeboden om koffie, thee of wat 

lekkers te verzorgen.  

• De appgroepen worden komend jaar beheerd  door 

Martijn (handelsapp) en Ineke (kletsapp).  

• Adri zal tijdens het kletscafé ’s avonds!  iets 

vertellen over alternatieve en energetische 

geneeswijzen. Heel leuk als een lid iets vertelt over 

zijn passie of bezigheden. Zie verderop de 

kalender. 

• Kijk ook eens op linkedIn, hier zet Helena namens 

de Lets af en toe een berichtje op. Ik zet zelf 

maandelijks een berichtje over lets op facebook. 

Tot slot zijn we benaderd door dagblad Trouw voor de 

duurzame 100. Het formulier is ingevuld en gemaild. In de 

krant van 6 oktober en online zal de eindlijst gepresenteerd 

worden. We zijn heel benieuwd! 

Annelies, voorzitter 

---------------------------------------------------------------- 

 

Nieuwe (proef)leden!  

• Rob 

 

Opzeggingen 

• Conny (proeflid) 

---------------------------------------------------------------- 

 
 

---------------------------------------------------------------------- 

Ruilervaring: Simone -> Anne 

In het vroege voorjaar had Simone een nestkastje in de 
aanbieding dat ze ook nog bij mij thuis kwam bezorgen 

Hij hing nog niet goed en wel of een paar koolmezen 
kwamen hem inspecteren, en ja hij werd goed gekeurd! 
Eerst om te schuilen bij koud weer maar al snel was het een 
heen en weer gevlieg, eerst om een nest te maken en later 
met wormpjes en dergelijke in de bek. 

Vanaf de bank kon ik dat alles goed aanschouwen, en ja 
hoor halverwege mei zag ik het een na het andere koppetje 
tevoorschijn komen en de meesjes vlogen uit! 

 

Wat een feest om te zien! Voor mij was dit de beste ruil ooit! 
Dankjewel Simone!! 

  --------------------------------------------------------------- 

De drie vragen: Sietske 

Waarom ben je lid geworden van LETS Zwolle? 

Ik zag in het wijkkrantje dat jullie een prijs hadden 

ontvangen, en daardoor eens meer gelezen. En toen ik las 
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over proeflid worden, was ik om. Het idee dat er een platform 

is waar je spullen die je niet gebruikt kunt verhandelen 

spreekt me aan. Ook het sociale aspect vind ik erg fijn, hoe 

leuk is het dat je weet bij wie je spullen goed terecht zijn 

gekomen. 

Wat bied je momenteel aan of wat is je brandende 

vraag? 

Ik vind het leuk om te koken, er ligt altijd wel wat lekkers in 

de vriezer. We zijn met zijn tweeën dus is het makkelijk als 

het wel ingevroren kan worden, anders wordt het zo veel. 

Momenteel lekkere chocolade koekjes die je alleen nog moet 

afbakken. Maar vaak heb ik ook dumplings. Heb je een 

feestje laat het me weten, dan maak ik iets (bv lekkere 

soep)? Verder staat er een etentje van Amnesty op de 

planning voor 26 mei, ik vind dat mega leuk. Er zijn nog twee 

plekken      . 

 Wat mis je nog bij lets? 

Niks… ik zou wel een eetclubje willen, net zoals vroeger 

tijdens mijn studententijd….om de week bij iemand door de 

week eten en bijkletsen (sociale aspect)….dus als je 

interesse hebt hoor ik het graag. Voor nu doe ik dan maar 

even de etentjes en dat bevalt erg goed. 

---------------------------------------------------------------------------- 

Gerrits tuin 30 juni  18.30 – 21.00  

door Adri 

Adri zal op 30 juni in de avond wat vertellen tijdens Gerrits 
tuin. Adri geeft alvast een toelichting:”Sinds 2005 verdiep ik 
mij in alternatieve en energetische geneeswijzen. Eerst heel 
veel aan en voor mezelf gedaan. In 2010 praktijk(je) aan huis 
gestart. Hoewel iemand altijd zijn/haar eigen heler is, is een 
duw(tje) in de goede richting soms wel nodig om het proces 
eenvoudiger te laten verlopen. Omdat ons onderbewuste ons 
aanstuurt is het zinvol om de daarin aanwezige blokkades en 
trauma’s om te buigen. Op deze manier heb ik al de nodige 
ervaring opgedaan en wordt het alleen maar sterker. Graag 
wil ik hier iets meer over vertellen en in de praktijk brengen 
tijdens de bijeenkomst op 30 juni. 

----------------------------------------------------------------------------- 

Ondertussen op Cyclos 

● Voor een schappelijk aantal duiten biedt Charlotte 

een fijne houtkleurige strakke piano met warme 

klank die soepel speelt. Altijd perfect onderhouden 

(heeft 1x/j stembeurt nodig) . Volgens stemmer 

Beekhof "wordt hij steeds beter". Alle toetsen 

spelen mooi gelijkmatig. 

● Ons nieuwe lid Rob heeft ruime ervaring in de 

geluidstechniek en kan  helpen bij alle 

geluidsvragen. Denk aan een podcast opnemen, 

iets inzingen of geluid of muziek bewerken. 

----------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Overname penningmeesterschap 

door Anke en Wim 

Het was een prachtige lentedag en we hadden er al een 

fietstochtje opzitten toen we bij Ina aankwamen. 

De afspraak was dat deze namiddag de kascontrole zou 

worden gedaan. We gingen in het tuinprieel zitten en kregen 

koffie. Simone had drie overzichten geprint. Ze vertelde dat 

ze veel werk had verricht om de in-en uitgaven van Lets in 

kaart te brengen. Ook de Lets-punten kwamen aan de orde. 

 

Ze had er een boel tijd in gestoken, en wilde het stokje voor 

volgend jaar eigenlijk wel aan een ander lid 

overdragen. Waarop wij reageerden dat we best een steentje 

willen bijdragen. We vinden Lets een goede 

organisatie en ondersteunen van harte het economisch 

ruilidee. Want iedereen kan weleens wat hulp gebruiken.  

En veel spullen die de een weggooit, kan de ander juist goed 

gebruiken. En zo houden we de aarde leefbaar voor de 

generaties na ons. Het bestuur ging akkoord dat wij het 

penningmeesterschap van Simone gaan overnemen en 

binnenkort is het zover. Hierbij willen we Simone hartelijk 

bedanken voor haar geweldige inzet en we zullen het 

zo goed mogelijk voortzetten. 

-------------------------------------------------------------------------------            
 

Jaarrooster kletscafe 2023/2024 laatste za maand 

• 30 juni 18.30-21 uitleg energetische en 

alternatieve geneeswijzen (Adri) 

● juli Picknick 

● aug uitleg leefstijlverandering (Helena) 

● sept uitleg cyclos (bestuur) 

● okt kadootjesmarkt  

● nov kledingruil 

● dec oliebollen  

● jan loempiaatjes en borrel 

● feb Boekenruil 

● mrt Verhalenbingo met paasprijs 

● april ALV + plantjes ruilen 

● mei plantjes ruilen 

 

 


